
InvitatZIUA:  Buna ziua!  ••  Astept intrebarile d-voastra!

andreea: buna ziua! unde sunt campaniile pentru a fi avertizati tinerii la ce riscuri se supun? ce fac
autoritatile, agentiile asa-zis antidrog? dorm? la fel ca in cazul etnobotanicelor lasam sa ne scape situatia
de sub control... inchidem cateva magazine de ochii lumii si gata. e bine sa ne multumim cu atat pe
putin, cand vine vorba de copiii nostri?

Anon7760: buna ziua! de ce nu toate unitatile scoalre au psihologi? sau un singur psiholog are ingrija 4-5
unitati scolare?cate consultatii poate acorda pe zi intr-o scoala un singur om? Si apropo, mai vin
constantenii la psiholog?

adi: mai invata elevii ceva in scoli? dar din familie?

InvitatZIUA:  Draga Andreea, pentru copiii nostri e important sa facem totul, pentru a ii putea feri de
riscuri. Atunci cand societatea, prin institutiile ei, reactioneaza greu sau deloc, nu ne ramane decat ca
noi, parintii, sa alocam mai mult timp educarii copiilor nostri. Meseria de parinte devine din ce in ce mai
grea.

InvitatZIUA:  Din cate stiu, conform legii, institutiile scolare sunt obligate sa aiba psiholog. Problema se
pune  in ceea ce priveste numarul lor. Este evident ca un singur psiholog nu poate sa consilieze elevii
unei scoli, cu atat mai putin cei de la 4, 5 unitati scolare, asa cum ai spus. Tragem concluzia ca statul a
angajat psihologi mai mult de forma, vazand exemplele altor state, dar nu a inteles nimic. Rolul
psihologului este mult mai profund in societatea romaneasca.

InvitatZIUA:  Copiii nostri invata din ce in ce mai putin in scoli, iar motivele sunt multiple. Unul ar fi cel
legat de societate, la care m-am referit putin mai devreme, in cadrul acestui interviu, din care deriva cel
putin doua aspecte: unul, legat de motivarea copiilor in a mai invata, al doilea, legat de profesia de
pedagog, respectiv profesor, care ar trebui sa fie una vocationala, ceea ce se intampla din ce in ce mai
rar. Profesorii nostri sunt din ce in ce mai slab pregatiti si mai prost platiti, ceea ce creeaza un deficit in
ceea ce priveste educatia in scoala. Cat despre educatia in familie, parintii sunt preocupati sa faca bani,
indiferent de categoria sociala, gandindu-se ca asa le asigura un viitor copiilor, ceea ce cuprinde un
sambure de adevar. Adica banii pot aduce fericirea, dar daca nu exista educatie, instruire, consolidarea
propriului eu, sansele de a reusi in viata ale copiilor sunt diminuate. Copiii care provin din famiile
defavorizate nu vor invarta sufiecient pentru a isi depasi conditia si a avea un loc de munca bine platit,
iar cei care provin din familii bogate nu vor sti cum sa managerieze afacerile parintilor. Un mare semnal
de alarma se impune a fi tras in ce priveste implicarea familiei in educatia copiilor.

InvitatZIUA:  Va multumesc si va doresc in continuare o zi buna!  ••


